
Protokół Nr 4/IV/2011
z obrad IV zwyczajnej sesji Rady Gminy Przywidz 

w dniu 19 stycznia 2011 r.

Obrady IV zwyczajnej sesji Rady Gminy otworzył P.Feliks Mikulski – Przewodniczący Rady 
Gminy, stwierdzając na podstawie listy obecności prawomocność obrad.
Przywitał radnych, Wójta Gminy i pracowników Urzędu, sołtysów oraz mieszkańców Gminy 
przybyłych na sesję.
Sesje rozpoczęto o godz. 16-tej w Gimnazjum w Przywidzu.
Wszyscy radni byli obecni. 

Następnie Przewodniczący Rady Gminy przedstawił porządek obrad. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad
2. Sprawy regulaminowe:

a) zatwierdzenie porządku obrad.
b) przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady Gminy.

3. Informacja Wójta Gminy z działalności i realizacji podjętych uchwał w okresie 
międzysesyjnym.

4. Interpelacje radnych.
5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:

1) Budżet Gminy Przywidz na 2011 rok- referuje Skarbnik Gminy
a) opinia Składu Orzekającego RIO w Gdańsku o projekcie uchwały budżetowej Gminy 
Przywidz na 2011 rok oraz możliwości sfinansowania deficytu budżetu – przedstawia 
Przewodniczący Rady Gminy.
b) opinia Składu Orzekającego RIO w Gdańsku  o projekcie uchwały Rady Gminy Przywidz 
o wieloletniej prognozie finansowej na lata 2011-2019  – przedstawia Przewodniczący Rady 
Gminy.
c) opinie stałych komisji Rady Gminy – przedstawiają Przewodniczący Komisji.
d) stanowisko Wójta Gminy w sprawie opinii komisji.
e) dyskusja
f) głosowanie nad uchwałą budżetową.
2) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Przywidz na lata 2011-2019
3) uchwalenia Gminnego programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2011.
4) uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011-2013 .

6. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz
7. Wnioski i oświadczenia radnych.
8. Zakończenie obrad.

P.Feliks Mikulski -  dodał, że w punkcie 4 porządku obrad przedstawiony będzie Raport 
Certyfikacji Polityki Rowerowej BYPAD w Gminie Przywidz. 
Kto jest za przyjęciem  w/w porządku obrad?
Głosowanie
Jednogłośnie radni przyjęli w/w porządek obrad.

ad.2b Radni jednogłośnie bez uwag przyjęli protokół z ostatniej sesji Rady Gminy Przywidz. 



ad.3. Pan Marek Zimakowski – Wójt Gminy -  przedstawił informację z działalności i realizacji 
podjętych uchwał w okresie międzysesyjnym. ( w zał.) 
Pytań nie zgłoszono.

ad.4. P. B. Piotrowicz -  przedstawił Raport Certyfikacji Polityki Rowerowej BYPAD w Gminie 
Przywidz a w szczególności 2-letni plan działań na rzecz rozwoju systemu rowerowego w gminie 
Przywidz. Wcześniej w Urzędzie Gminy odbywały się spotkania  z pracownikami Urzędu Gminy, z 
mieszkańcami i przedstawicielem Rady Gminy. 2-letni plan działania  otrzymali radni w formie 
elektronicznej oraz papierowej. Omówił najważniejsze elementy  dot. 9 obszarów polityki 
rowerowej, czyli tworzenia działań jakie powinny mieć miejsce na terenie Gminy Przywidz po to, 
aby pozyskiwać zarówno fundusze unijne jak również przyciągać turystów na teren gminy. W 
wyniku prac wyłoniono 3 grupy docelowe: grupa dzieci i uczniów szkół podstawowych, osoby po 
50 roku życia oraz  właściciele, zarządcy i pracodawcy firm. Kolejnym działaniem jest powołanie 
Komitetu Pro-rowerowego pod przewodnictwem Przewodniczącego rady gminy. Celem tego 
komitetu jest ściągnięcie osób rozpoznawalnych nie tylko na terenie województwa, ale także w 
całej Polsce. Kolejną rzeczą jest doprowadzenie do stałych spotkań z mieszkańcami 
poszczególnych sołectw z powołanym Oficerem Rowerowym. Następnym działaniem będzie 
podjęcie uchwały przez Rade Gminy w sprawie zatwierdzenia  raportu końcowego i 24-
miesięcznego planu działań wynikającego z certyfikacji  polityki rowerowej BYPAD. Działanie 
trzecie polega na przygotowaniu i wdrożeniu programu  współpracy z samorządami sąsiadującymi z 
gmina Przywidz, szczególnie z Trąbkami Wielkimi, która to gmina równolegle przechodziła proces 
certyfikacji. Inicjatywa Pana Wójta Gminy Przywidz tworzenia szlaku pieszo-rowerowego Hymnu 
Narodowego spotyka się z pozytywnymi odpowiedziami. W przeciągu 2 tygodni doprowadzimy do 
spotkania z przedstawicielami Urzędu Marszałkowskiego. Ostatnim punktem obszaru planowania 
jest – personel i środki. Będzie sprawa powołania Oficera Rowerowego w strukturze jak również 
dotowanie wydzielonego budżetu zadaniowego w 2012 roku, realizowanego przez Oficera 
Rowerowego. Kolejnym obszarem działania jest zwiększenie bezpieczeństwa pieszych i 
rowerzystów.  Stworzenie trasy rowerowej na drodze z Przywidza do Pomlewa, przedłużenie trasy 
rowerowej z Kolbud do Przywidza. Stworzenie tras rowerowych: Przywidz- Trzepowo, Michalin – 
Nowa Wieś. Jednym z elementów programu jest działanie promocyjne, skłaniające do korzystania z 
dojazdów rowerem do pracy, szkoły, po zakupy. Ostatni element programu polega na 
przygotowaniu i wdrażaniu kompleksowego zintegrowanego systemu monitorowania i 
raportowania. Czynności polegać będą na przygotowaniu i wdrażaniu systemu liczenia 
rowerzystów i pieszych oraz na przygotowaniu i wdrażaniu badań na temat zaspokajania potrzeb 
mobilności.
Radni pytań nie zgłosili.

ad.5 Interpelacje radnych .
Nie zgłoszono.

ad.6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawach:
1) Budżet Gminy Przywidz na 2011 rok- referuje Skarbnik Gminy

P. Barbara Borowska – Skarbnik Gminy  przedstawiła budżet gminy na 2011 rok oraz zapoznała 
radnych z Autopoprawką do projektu budżetu Gminy Przywidz na 2011 rok. ( w zał.) 

a) Pan Feliks Mikulski – Przewodniczący Rady Gminy odczytał  uchwałę Nr 
156/g259/III/P/10  Składu Orzekającego RIO w Gdańsku z dnia 22 grudnia 2010 r. w 
sprawie opinii o projekcie uchwały budżetowej Gminy Przywidz na 2011 rok oraz 
możliwości sfinansowania deficytu budżetu. ( w zał.) 
b) opinie stałych komisji Rady Gminy – przedstawiają Przewodniczący Komisji.
Pan Teodor Formela – Przewodniczący Komisji Gospodarczej – komisja analizowała budżet 
gminy na 2011 rok bez Autopoprawki, gdyż radni otrzymali Autopoprawkę z materiałami na 



sesje Rady. Pani Skarbnik ani Pan Wójt nie przedstawiali Autopoprawki na posiedzeniu 
komisji. Komisja wnioskowała o zmianę w dziale 801 – szkoła podstawowa w Pomlewie: z 
§4410 – podróże służbowe przenieść środki w wysokości 2.500 zł na § 4210 – zakup 
materiałów . Natomiast dział 851 – ochrona zdrowia przez komisję nie został rozpatrzony, 
pozostawiono do rozpatrzenia komisji społecznej, oświaty i sportu. 
Komisja zaopiniowała budżet gminy Przywidz  na 2011 rok pozytywnie. 
Pani Barbara Talaśka -  Przewodnicząca Komisji Społecznej, Oświaty i Sportu -  Budżet 

Gminy na 2011 rok  został pozytywnie zaopiniowany, z zastrzeżeniem do działu 851 – ochrona 
zdrowia – w zakresie wydatków na przeciwdziałanie alkoholizmowi. Uwaga komisji została 
uwzględniona przez p. Skarbnik w budżecie.
Przewodnicząca Komisji – złożyła wniosek o przerwę w obradach, gdyż członkowie komisji 
otrzymali dzisiaj dokument, który różni się od dokumentu omawianego na posiedzeniu komisji. 
Przewodniczący Rady Gminy -  kto jest za ogłoszeniem przerwy w obradach. 
Za przerwą głosowało 15 radnych.
Pan Feliks Mikulski -  ogłosił 15 minutową przerwę w obradach.
Po przerwie wznowiono obrady.
P. Barbara Talaśka -  po uwzględnieniu wniosków komisji w budżecie, komisja społeczna, oświaty i 
sportu opiniuje budżet na 2011 rok pozytywnie. 
Przewodniczący Rady Gminy -  komisje pozytywnie zaopiniowały budżet Gminy Przywidz na 2011 
rok. Również zostały uwzględnione poprawki zgłoszone przez komisję.
Następnie Przewodniczący Rady Gminy poprosił o opinię Wójta Gminy dot. zastrzeżeń komisji.

d) stanowisko Wójta Gminy w sprawie opinii komisji.
P. Marek Zimakowski – Wójta Gminy -  zgadza się z opiniami komisji i wnioski komisji Rady 
Gminy zostały uwzględnione w budżecie. 

e) Pan Feliks Mikulski – otworzył dyskusję.
Dyskusji nie było.

f) głosowanie nad uchwałą budżetową.
Przewodniczący Rady Gminy -  zanim przegłosują radni poprawki, p. Skarbnik przypomni jeszcze 
raz  „Autopoprawkę do budżetu Gminy Przywidz na 2011 rok”
P. Barbara Borowska -  przedstawiła ponownie  Autopoprawkę do budżetu Gminy Przywidz na 
2011 rok. ( w zał.) 
Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie autopoprawkę oraz wnioski komisji:

1) Kto jest za przyjęciem autopoprawki?
Jednogłośnie radni przyjęli autopoprawkę do budżetu.

2) Kto jest za przyjęciem wniosku dot.  przeniesienia środków w dziale 801 w wysokości 2.500 
zł z podróży służbowych  na zakup materiałów w Szkole Podstawowej w Pomlewie?
Glosowanie : za- 13, wstrzymujące – 2 

3) Kto jest za przyjęciem poprawki – przeniesienie w dziale – ochrona zdrowia kwoty 22.870 
zł z wynagrodzeń  na zakup usług pozostałych. ?
Głosowanie: W/w poprawkę radni przyjęli jednogłośnie

Przewodniczący Rady Gminy – odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia budżetu Gminy Przywidz na 
2011 rok. 
Głosowanie nad uchwałą:
W/w uchwałę radni przyjęli jednogłośnie ( 15- za) ( w zał. Uchwała Nr IV/10/2011) 

ad.6.2) Pan Feliks Mikulski – przedstawił uchwałę  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Przywidz na lata 2011-2019.
Radni uwag nie wnieśli.
Przy 15 głosach „za”, przyjęto w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr IV/11/2011) 
Radny Eustachy Kalinowski  - wnioskował, aby Przewodniczący nie czytał podstaw prawnych 
uchwał. 



ad.6.3.  Projekt uchwały w sprawie uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2011.
Przewodnicząca Komisji Społecznej, Oświaty i Sportu -  wyraziła pozytywną opinię swej komisji 
do w/w uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy -  zapytał czy radni mają pytania do uchwał?
Radny Eustachy Kalinowski -  radni otrzymali dzisiaj nowy Program Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na rok 2011, z którym radni nie byli w stanie się zapoznać. Na 
wspólnym posiedzeniu komisji otrzymaliśmy pismo p. Pełnomocnik Wójta, w którym Pani 
Pełnomocnik powołuje się na przepisy z 1982r., które mówią min., że wynagrodzenie 
Pełnomocnika powinno pochodzić ze środków finansowych przeznaczonych na funkcjonowanie 
gminy. Najbardziej bulwersuje zapis, że komisja nie ma podległości w stosunku do Rady Gminy, 
chociaż Rada w programie rozwiązywania  problemów alkoholowych ustala ogólne zasady 
wynagradzania członków Komisji.  Komisji nie mogą być wydawane żadne polecenia w zakresie 
wykonywania przez nie zadań profilaktycznych i statutowych. W skład Komisji nie może być 
powoływany radny, gdyż wójt nie może powierzyć radnemu gminy, w której ten uzyskał mandat, 
wykonywanie pracy na podstawie umowy cywilno-prawnej. W związku z tym, Rada musi 
zatwierdzić program, natomiast komisja nie musi rozliczyć się przed Radą ze swej działalności.  W 
związku z tym, z takim przedstawieniem sprawy – wstrzymam się od głosowania. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy – p. Robert Deja -  w projekcie, który Wójt przedstawił  w dziale 
VIII – postanowienia końcowe jest zapis w pkt 3 - „ Wójt Gminy Przywidz przedłoży sprawozdanie 
finansowe i merytoryczne z realizacji niniejszego Programu Radzie Gminy do 10.01.2012r. „ 
Wójt Gminy -  jeśli chodzi o pismo Pani pełnomocnik jest to pismo nieaktualne, ponieważ nie 
zostały podpisane umowy z członkami komisji. Program przedstawiony przez p. Pełnomocnik jest 
nieaktualny. Radni otrzymali nowy Program  Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych na rok 2011 przygotowany przez Urząd Gminy do akceptacji przez radnych. 
Program kładzie nacisk na wykorzystanie funduszy szczególnie na zajęcia sportowe, rekreacyjne, 
kulturalne powiązane z profilaktyką. Większość środków przeznacza się na profilaktykę. 
Następnie Wójt Gminy przedstawił nowy Program Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych. ( w zał.) 
Pytania
Radny Teodor Formela -   dlaczego nie można wypłacać członkom komisji alkoholowej 
wynagrodzenia w formie diet?

2) za udział w posiedzeniach wypłaca się 70 zł brutto miesięcznie, bez względu na ilość 
posiedzeń.

Radca prawny -   diety są możliwe tylko jako forma zwrotu kosztów. Chodzi tu głównie o kwestie 
rozliczania się z urzędem skarbowym. Dotychczas były umowy-zlecenie. W przypadku radnych jest 
podstawa wypłacania diet. Gdyby powstały koszty przejazdów, wówczas byłaby dieta.
Skarbnik Gminy -  kiedyś były diety. Od 4-5 lat jest już forma wynagrodzenia – umowa-zlecenie. 
Jest to związane z podatkiem dochodowym.
Radny Teodor Formela – 70 zł wynagrodzenia minus podatek, daje sumę 56 zł . Czy  to nie jest 
niski ryczałt? Czy będą chętni do tej komisji?  
Wójt Gminy -  kandydata jeszcze nie ma.  W GOPS-ie jest potrzeba zwiększenia o 1 etat 
pracownika socjalnego i jego zakres będzie rozszerzony o zadania wynikające dla Pełnomocnika. 
Wójta ds. Profilaktyki. Jeśli chodzi o członków komisji, na pewno znajdą się takie osoby. 
Radny Robert Deja -  czy jest przepis prawny, który wskazuje nam ilość punktów sprzedaży 
alkoholu na terenie Gminy? 
P. Michał Janowski – radca prawny -  Rada Gminy uchwałą określa ilość punktów sprzedaży 
alkoholu. Reguluje to uchwała z 2002r., gdzie radni ustalili 40 punktów sprzedaży alkoholu. Rada 
może zmienić tę uchwałę. 

Radny Józef Kaźmierczak -  kiedy Pan Wójt przewiduje powołanie Pełnomocnika Wójta ds. 
rozwiązywania problemów alkoholowych?  



Wójt Gminy -  jak najszybciej.
Radny Józef Kaźmierczak -  gdy będzie powołany pełnomocnik, radni będą mogli się zapoznać z 
Harmonogramem  realizacji programu. 
Radny Robert Deja -  czy jest przepis, który zabrania urządzania zabaw alkoholowych na terenie 
szkół?
Radca prawny -  ustawa  o wychowaniu w trzeźwości zabrania urządzania zabaw alkoholowych na 
terenie szkół. 
Przewodniczący Rady Gminy -  odczytał uchwałę w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2011. 
Kto jest za przyjęciem w/w uchwał?
Głosowanie:
Przy 15 głosach „za”, radni przyjęli w/w uchwałę . ( uchwała Nr IV/12/2011  w zał.) 

ad.6.4.  W sprawie uchwalenia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2011-
2013 .
Przewodnicząca Komisji Społecznej, Oświaty i Sportu -   wyraziła pozytywną opinię swej komisji 
do w/w uchwały.
Pan Feliks Mikulski -  czy są pytania do w/w uchwał?
Nie zgłoszono.
Przystąpiono do głosowania
Przy 15 głosach „za”przyjęto w/w uchwałę. ( w zał. Uchwała Nr IV/13/2011)

ad.7. Zapytania i wnioski mieszkańców Gminy Przywidz

Pan Stanisław Baran – sołtys Koziej Góry -   1) sołtysi nie otrzymali projektu budżetu Gminy 
Przywidz na 2011 rok. 
2)nie otrzymali również sołtysi informacji na temat ścieżek rowerowych.
3)Wypowiedział się na temat drogi Pomlewo – Kozia Góra . Przypomniał, że 8 lat temu była 
uchwała , w której ta droga została wpisana jako zadanie inwestycyjne. Etapami do tego roku droga 
ta była remontowana. Zostało ok. 500 m drogi do naprawy i dzisiaj słyszymy, że to zadanie zostało 
wykreślone. To znaczy nie wykonano poprzedniej uchwały. 
Wójt Gminy – Budżet Gminy jest na stronie internetowej. Z oszczędności nie drukowaliśmy 
budżetu dla sołtysów, ale jak jest taka potrzeba skserujemy budżet dla sołtysów. 
W ubr. składaliśmy wniosek o dofinansowanie do „schetynówki”. Nie otrzymaliśmy 
dofinansowania. 12 podmiotów tylko otrzymało środki. Zabiegaliśmy o wspólną inwestycję z 
gminą Trąbki Wielkie. Niestety, gmina Trąbki Wielkie nie była zainteresowana tym zadaniem. 
Schetynówkę musieliśmy zdjąć z zadań inwestycyjnych. Wójt uważa, że w tych miejscach, gdzie 
jest inwestycja turystyczna, hotel, to co daje gminie największe podatki, to te miejsca powinny być 
doinwestowane jeśli chodzi o drogi. Droga Pomlewo- Kozia Góra dalej będzie robiona, czy to ze 
środków własnych czy z zewnętrznych. 
Pan Stanisław Baran -  zgodnie z uchwałą droga była wpisana jako zadanie inwestycyjne. Skoro 
„schetynówki” nie ma, to należy ją zrobić z innych środków. 
Przewodniczący Rady Gminy -   w kwestii raportu  Certyfikacji Polityki Rowerowej BYPAD jest w 
formie elektronicznej. Jeśli chcą Państwo się zapoznać, to zapraszam do biura Rady. Raport liczy 
60 stron i nie będziemy tego drukować. 
Pan K.Lellek – mieszkaniec Przywidza -   uczestniczył w posiedzeniach 2 komisji i za sprawą 
radnego T. Formeli było wnioskowane, aby sport rekreacyjny przerzucić do GOK-u.  Miała być 
przygotowana uchwała przez p. Wójta a dzisiaj nawet nie ma wzmianki o tym. 
Przewodniczący Rady Gminy -  za mało czasu było, aby dobrze przygotować uchwałę. 
P. K. Lellek -  uchwała miała być przygotowana na dzisiaj. Na komisjach mówiono, że uchwała 
będzie na tej sesji. 
Przewodniczący Rady Gminy -  nie ma takiej możliwości.  Są pewne procedury. 



P. K. Lellek -  to znaczy, że zostałem okłamany przez radnych i p. Wójta?
Przewodniczący Rady Gminy -   nie wiem czy Pan został okłamany czy nie. Protokół musi być 
sporządzony ze spotkania komisji. Następnie idą kolejne działania do Wójta z prośbą o 
przygotowanie takiej uchwały.  Przygotowanie uchwały polega min.na sprawdzeniu od strony 
formalno-prawnej. 
P. K. Lellek -  w takim razie kiedy można się spodziewać takiej uchwały?
Wójt Gminy -   Panie Lellek, posądzać kogoś o oszustwo to jest gruby „kaliber” .  To była rozmowa 
przy stole.  Gdy coś się mówi, należy wszystko sprawdzić. Pan słusznie proponuje powołanie 
drużyny piłkarskiej i w przypadku osób fizycznych – proces jest szybki. W przypadku  jednostek 
samorządowych działanie jest szersze. Były rozmowy luźne. Gdyby była decyzja podjęta, to byłaby 
uchwała. Sport nie może się tak pojawić w GOK-u. Też myśleliśmy, że może, a tak nie jest. Mówił 
Pan, że Stowarzyszenie może otrzymywać środki w formie dofinansowania . Nie ma takiej 
możliwości. Jeśli chodzi o GOK – to są różne formy dofinansowania. Wojewoda uchyla uchwały 
mówiące,że GOK prowadzi zadania z zakresu sportu. Możemy mówić tylko o rekreacji sportowej. 
GOK przeprowadzał zajęcia sportowe np. Siatkówka. 
Czy jest zainteresowanie sportem? Nikt z radnych Pana Lellka nie oszukał. Była to dyskusja 
burzliwa.
P. K. Lellek -  chodzi mi, aby sport  realizować w ramach rekreacji. Chętnych do grania w piłkę jest 
dużo dzieci. Zrobiliśmy rozeznanie wśród rodziców. Do dnia dzisiejszego otrzymywaliśmy 
dofinansowanie z Gminy.  Stowarzyszenie będzie rejestrować się w sądzie i będziemy mieli KRS.
Radny Teodor Formela -  próbowałem jakoś sprawę rozwoju sportu rozwiązać. Pan Lellek  był na 
posiedzeniach komisji i problem zgłaszał. Z informacji uzyskanej od p. Skarbnik w 2002 roku 
rozwiązano PCKiS i powstał GOK. Z wyjaśnień wynika, że te ośrodki, które zostały przy nazwie 
GOKSiR, działają. Natomiast my nie możemy już wrócić do tej nazwy. W statucie GOK jest zapis 
mówiący  o działalności sportowej  rekreacyjnej.  Wójt mówił o uchwale, ale nie był zorientowany. 
Innych pytań nie zgłoszono.

ad.8. Wnioski i oświadczenia radnych.

Radna Stanisława Holza -  wnioskowała o przesunięcie tablicy „Gmina Przywidz – wita” , która 
zasłania wyjazd od strony Borowiny w kierunku Guzów. ( pismo w zał.)
Radna Barbara Talaśka -  prosiła, aby materiały kierowane do radnych były wysyłane z 2-
tygodniowym wyprzedzeniem. 
Radny Marcin Galikowski -   zgłosił rezolucję, aby Pan Wójt zobligował  Gminny Ośrodek Kultury 
do zwiększenia działań w zakresie sportu i rekreacji. 
Wójt Gminy -  jeśli chodzi o sport , to pojawia się również w zadaniach profilaktyki. Odbyła się 
rozmowa z p. Dyrektor GOK na temat planu działań.  2 lutego odbędzie się spotkanie z 
kierownikami jednostek organizacyjnych. Na tym spotkaniu omówimy kalendarz ramowy min. 
zajęć sportowych i kulturalnych. W tym miejscu Pan Wójt zaprosił na spotkanie p. 
Przewodniczącego Rady Gminy. 
Radny Jan Kowalik  złożył 2 wnioski: 

1) utworzenie spółki komunalnej w Gminie Przywidz. Prosił p. Radcę prawnego o informację 
w tym temacie do następnej sesji Rady.

2) Powołanie Straży Gminnej
Radny Eustachy Kalinowski -  już drugą sesję nie ma radnych powiatowych. Dowiedział się, że 
radny Powiatu p. W. Etmański nie otrzymał zaproszenia.
P. Gabriela Pożoga -  są wysyłane zaproszenia na sesje Rady Gminy do radnych Powiatu 
Gdańskiego, co mogą potwierdzić Panie: skarbnik i sekretarz. 
Radny  Marcin Galikowski – przypomniał rezolucję : aby Pan Wójt zobligował Gminny Ośrodek 
Kultury do zwiększenia działań na rzecz sportu i rekreacji.
Radny Eustachy Kalinowski -  czy wnioski zgłaszane na sesji Rady muszą być głosowane?
Radca prawny -  § 15 Regulaminu Rady mówi, że .. rada może podejmować rezolucje – zawierające 



prawnie wiążące wezwanie do Wójta do podjęcia wskazanego w rezolucji działania, natomiast 
apele są nie wiążące. Zdaniem p. Radcy rezolucje powinny być przegłosowane.
Przewodniczący Rady Gminy -  kto jest „za” skierowaniem rezolucji do Wójta Gminy?
Głosowanie:
za- 11, przeciw – 0, wstrzymujący – 4.

ad.9. Przewodniczący Rady Gminy  -  zakończył obrady IV zwyczajnej sesji Rady Gminy.
Sesję zakończono o godz. 18.30.

Protokołowała: G. Pożoga 


